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De voortgangscommissie van Sint Maarten heeft de eer de achtste rapportage over 
de uitvoering van de plannen van aanpak van Sint Maarten aan het ministerieel 

overleg aan te bieden. De bevindingen van de commissie zoals neergelegd in deze 
rapportage zijn gebaseerd op uitvoeringsrapportages die van de drie 

verantwoordelijke ministers zijn ontvangen en verdere informatie die tijdens het 
werkbezoek aan Sint Maarten eind oktober 2012 is ingewonnen. 
De commissie hecht eraan allereerst op te merken dat de medewerking en 
bereidheid van bewindspersonen en ambtenaren betrokken bij de uitvoering van de 
plannen van aanpak nog immer onverkort groot is. De openheid bij gesprekspartners 
vergemakkelijkt het werk van de commissie en nog steeds is bij het overgrote deel 

van de gesprekpartners de wil om de plannen tot goede uitvoering te brengen en 
van het land Sint Maarten iets goeds te maken duidelijk aanwezig. Is het allemaal 
koek en ei ? Nee, zeker niet. Financiële hobbels moeten bijna dagelijks worden 
genomen en personele capaciteitstekorten maakt dat zaken vaak traag tot uitvoering 
komen. Soms is het, ook voor de gesprekspartners, onbegrijpelijk dat schijnbaar 

eenvoudige technische zaken als het aanleggen van een kabel van het ene gebouw 
naar het andere (politie) maar niet worden uitgevoerd. Daarover later meer. 

Binnen het secretariaat van de commissie heeft een personele wijziging 
plaatsgevonden. De op Sint Maarten gevestigde adjunct-secretaris van de 
commissie, de heer drs. F Rademacher, is in september teruggekeerd naar 

Nederland; De commissie dankt de heer Rademacher voor zijn grote inzet en wenst 
hem succes in zijn verdere carrière. 
De commissie heeft op Sint Maarten een vervanger gevonden in de persoon van de 
heer Terrance Rey en hem conform de procedure van de AMvRB voorgedragen aan 
de minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties (BZK). De commissie is 

de minister van BZK erkentelijk voor de spoedige indiensttreding van de heer Rey, 
zodat hij voor en tijdens het werkbezoek van de commissie al goede diensten kon 
verrichten. 

Met voldoening nam de commissie kennis van het besluit van het ministerieel 
overleg om op advies van de commissie het plan van aanpak voor de NTO (voluit; 

Nieuwe Toelatingsorganisatie), in de wandeling ook wel IND genoemd, als 
voldoende uitgevoerd te beschouwen. Tot dit plan behoorde ook de overgang van de 
Immigration (grensbewaking en toezicht vreemdelingen), voorheen onder het KPSM, 
naar de IND. Weliswaar heeft de commissie nog een gesprek gehad met de 
dienstleiding van die organisatie, doch dat was uit belangstelling voor het goede 
werk dat daar nog steeds verricht wordt en kennis te nemen van de laatste stand 
van de integratie van de grensbewaking en het mobiel toezicht bij de IND. Dit is het 
eerste plan van aanpak waarover de commissie niet meer zal rapporteren. Wel is 

met de dienstleiding afgesproken dat de commissie van de uitkomsten van de 
evaluatie, die naar verwachting eind 2013 zal worden uitgevoerd, kennis kan nemen. 

Tijdens het werkbezoek heeft de commissie een gesprek gehad met de 
waarnemend gouverneur en hem geinformeerd over de ervaringen van de 
commissie.



Tijdens een gesprek met minister R. Tuitt van Financien nam de commissie kennis 
van de financiële staat van het land Sint Maarten. Tevens werden enkele financiële 
onderwerpen besproken waar de commissie tijdens de gesprekken tegenaan is 
gelopen en waar de minister mogelijk wat in kan betekenen. De minister heeft voorts 

bevestigd dat de financiering van de plannen van aanpak prioriteit heeft. De 
commissie heeft het gesprek als constructief ervaren. 

Renovatie gevangenis 

Over twee maanden zijn twee jaren verstreken na de eerste planning van uitvoering 

van de renovatie. In de vorige rapportage was de commissie zeer ontstemd over het 
“vol lopen” van het verbouwde grenshospitium (Simpson Bay) met gedetineerden 
voor wie in de Point Blanche gevangenis geen plaats was. De aannemer kon in juni 

niet starten met de renovatie omdat de noodzakelijk ruimte niet kon worden 
vrijgemaakt. 
De commissie leest nu in de uitvoeringsrapportage van de minister dat hij 
voornemens is de eerste verdieping van het grenshospitium te verbouwen om 
alsnog tijdelijke plaatsing van gedetineerden mogelijk te maken , zodat de renovatie 
van de gevangenis kan aanvangen. Hierover heeft de commissie bijzonder 
indringend en uitvoerig gesproken met alle betrokken autoriteiten. De minister heeft 
aangegeven dat hij reeds opdracht tot verbouwing heeft gegeven en hij verwacht dat 
rond 1 maart 2013 de aanpassingen zijn uitgevoerd. In de gesprekken met de 
belangrijkste spelers in dit veld, de gevangenisdirecteur, het Openbaar Ministerie en 

de minister, heeft de commissie met de grootste klem gewezen op het gevaar dat de 
nieuw te creëren ruimte wederom met “reguliere” gedetineerden wordt gevuld. Het 
mag niet weer gebeuren dat de renovatie straks niet kan starten, omdat de 
noodzakelijke ruimte in de Point Blanche gevangenis niet kan worden vrijgemaakt. 
De commissie heeft krachtig aangedrongen op meer onderling overleg over de 
vermijding van dit onheil en daarover ook de met Advocaat-generaal zeer 
nadrukkelijk “van gedachten gewisseld”. De advocaat-generaal heeft de commissie 
toegezegd aan het vrijhouden van de nieuwe celruimte mee te zullen werken. De 

commissie adviseert dit onderwerp voorlopig op de agenda van het ministerieel 
overleg te houden. 

Sprekend over meer onderling overleg merkt de commissie op dat het instrument 
van “de driehoek” meer gebruikt zou moeten worden. De commissie heeft 
geconstateerd dat dit overleg slechts ad hoc plaatsvindt. 
Veel onderwerpen die de uitvoering van de plannen van aanpak betreffen lenen zich 
voor bespreking in een periodiek overleg tussen de minister, het OM en de 
korpschef. De commissie roept daarom de minister van justitie op maandelijks een 
driehoeksoverleg te organiseren met het OM en de korpschef en voor dat overleg 
een van de ambtenaren als secretaris aan te wijzen. 

Korps Politie Sint Maarten 

De info desk is voor het functioneren van de politie van essentieel belang. 
Onbegrijpelijk is het daarom dat de noodzakelijke verbindingskabel tussen het 
politiebureau en de locatie voor de info desk in dezelfde straat nog steeds niet 
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gelegd is. Temeer, omdat naar verluidt de financiën en de techniek geen 

belemmeringen meer zouen vormen. Het advies aan het ministerieel overleg is dan 
ook bestuurlijke druk op deze activiteit te leggen, zodat bij de politie zo snel mogelijk 
van de info desk gebruik gemaakt kan worden. 

Bij de uitvoeringsrapportage van de minister van justitie is een voorstel van de 

korpschef voor een KPSM timetabel 2012-2016 gevoegd. In deze vorm van 
rapportage, die voor de minister en de voortgangscommissie bestemd is en KPSM 

Monitor zal heten, zal onder meer per project worden aangegeven welke 
vorderingen er in een kwartaal zijn gemaakt. De voortgangscommissie kan zich 

vinden in de nieuwe vorm van rapportage. De commissie heeft nog niet vernomen of 
de minister het herziene inrichtingsplan en gewijzigde planning van het korps heeft 
goedgegkeurd. Zodra die goedkeuring er is zal de commissie daarover een oordeel 
vormen. 

De commissie heeft kennisgenomen van het voornemen van de minister van justitie 
om binnen het KPSM martitiem te gaan met een boot met schipper en vier 

opstappers. De maritieme politie moet een aanvulling worden op het politiewerk op 
het land en op de binnenwateren patrouilleren. Opgemerkt zij dat dit geen onderdeel 
vormt van het plan van aanpak voor de politie. De commissie kan zich zeer wel iets 

voorstellen bij dit streven, zeker in een land dat vooral door water omgeven is en een 
grote druk bevaren lagoon heeft, waar een groot deel van het jaar de rijken der 
aarde met kostbare jachten ligplaats kiezen of rondvaren. De commissie roept 
evenwel de vraag op hoe noodzakelijk dit is, nu het korps nog niet op sterkte 
is. Temeer daar de commissie kennis heeft genomen van het sedert kort beschikbaar 
zijn van een klein vaartuig bij de Kustwacht speciaal voor inzet in de binnenwateren 
en bij de drukke stranden. De commissie wil de minister dan ook adviseren eerst te 
inventariseren welke de maritieme wensen zijn van politie, douane, IND (maritiem 

toezicht) en vervolgens met de Kustwacht de mogelijkheden van samenwerking te 
bespreken. Voorkomen dient te worden dat iedere dienst met eigen boot het zeegat 
kiest en daarmee tevens een aanzienlijke post op ’s lands begroting gaat vormen. 

De commissie heeft ook kennisgenomen van het voornemen van de minister van 

justitie om in de omgeving van de beoogde uitbreiding van de gevangenis (“the Box) 
een zogenaamd Justice Park te bouwen waarin naast de gevangenisuitbreiding alle 

justitiële diensten moeten worden ondergebracht. Bekostiging van het complex zou 
gefinancierd worden uit in te voeren legesheffingen (op bijvoorbeeld 
verblijfsvergunningen). 
De commissie kan de strekking van dit initiatief niet overzien, doch gelet op 

aanzienlijke kosten die hiermee gemoeid zijn en de staat van ’s land begroting is het 
van vitaal belang verplichtingen voor een dergelijk project eerst aan te gaan als er 
een deugdelijke meerjarige financiële onderbouwing aan ten grondslag ligt. 
Het plan voor een Justice Park behoort niet tot het plan van aanpak. De commissie 
heeft geen oordeel over dit plan, doch wijst erop dat dit niet ten koste mag gaan van 
de uitvoering van de plannen van aanpak.



Door drie dienstonderdelen werd de commissie nadere informatie toegezegd, doch 
deze werd nog niet ontvangen. Voor de politie en de gevangenis had die informatie 
betrekking op de voortgang van de uitvoering van het plan van aanpak. Door het 
ontbreken van die informatie werd het oordeel van de commissie over de voortgang 
in het derde kwartaal bemoeilijkt. . . 

De commissie wijst erop dat beleidsinitiatieven zoals bij justitie, hoe nodig en 

gerechtvaardigd deze ook kunnen zijn, niet ten koste mogen gaan van de uitvoering 
van de plannen van aanpak zoals die bekrachtigd zijn door de Ronde Tafel 
Conferentie van september 2010. Het ministerieel overleg wordt daarom 
geadviseerd dit onder de aandacht van de verantwoordelijke minister te brengen.



A. Politiekorps Sint Maarten 

Concrete resultaten afgelopen kwartaal 
In het derde kwartaal van dit jaar heeft het Politiekorps Sint-Maarten een aantal 
concrete resultaten te bereikt waar het de uitvoering van het inrichtings- en 

verbeterplan betreft, bijvoorbeeld: 
e Community Police Officers zijn met succes werkzaam in een aantal wijken; 
e Ingebruikneming van wijkkantoor Mount William Hill. Planning voor opening 

volgend wijkkantoor op schema; 

Rijdend materieel voor de wijkteams versneld aangeschaft; 

Diverse opleidingen en cursussen afgerond en andere opgestart; 

Concept plaatsingsplan bij de minister ingediend. 
Landsbesluit rechtspositie KPSM vastgesteld 

Actualisering inrichtings- en verbeterplan 

Het herzien inrichtingsplan met formatieplan, functiebeschrijvingen en — 
waarderingen, het werkplan 2012-2014 (verbeterplan) en het concept 
piaatsingsvoorstel zijn bij de minister ingediend. Na diens goedkeuring moet overleg 
met de vakbonden plaatsvinden. Naar zeggen van de korpschef is bij het opstellen 
van de stukken waar mogelijk rekening gehouden met de criminaliteitsbeeldanalyse 
van Sint Maarten. De commissie zal deze stukken ontvangen en daarover een 

oordeel vormen. 

Visitatie KPSM 
De commissie acht het met de minister van justitie nog steeds van groot belang dat 
de geplande visitatie van het korps doorgaat. Omdat de opdrachtverlenging en 

voorbereiding van de visitatie meer tijd nam dan verwacht kon de visitatie in 
september niet doorgaan. Met partijen wordt nu overlegd wanneer de visitatie zal 
kunnen plaatsvinden 

Aandachtspunten 

De commissie heeft geconstateerd dat de bekabeling voor de info desk nog niet is 
aangelegd ook al zijn alle randvoorwaarden voor de aanleg daarvan nu vervuld. 
Dit onderwerp dient topprioriteit te krijgen, omdat een efficiënt functioneren van de 
politie sterk afhankelijk is van een goed werkende info desk. Het KPSM is voor de 

aanleg van de kabel afhankelijk van derden. Het is daarom dat de commissie in het 
algemene deel van deze rapportage een advies aan het ministerieel overleg heeft 

opgenomen om bestuurlijke druk achter de uitvoering van dit project te zetten. 

Tot slot van dit onderdeel van de rapportage wil de commissie wijzen op het Besluit 
van 23 september 2010, houdende de methode tot vaststelling van de minimale 

sterkte van de politie van Curagao, van Sint Maarten en van Bonaire, Sint Eustatius 
en Saba (Staatsblad 356, 2010). Op grond van die regeling moet het korps ten 

opzichte van de formatie in het inrichtingsplan in januari 2012 een sterkte van 70 
procent hebben en per januari 2013 een sterkte van 75 procent.



Deze sterkte wordt in 2012 niet gehaald en het behalen van een minimale sterkte 
voor 2013 van 75 procent lijkt zelfs een eind weg. De commissie adviseert daarom 
maatregelen te nemen om de werving van nieuw politiepersoneel te bespoedigen. 
Met het KPSM zal de commissie overleg hebben om een berekening van de juiste 
sterkte vast te stellen. “ 
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B. Gevangenis Point Blanche 

Renovatie 

De commissie heeft uit de rapportage van de minister van justitie vernomen dat het 
zijn keuze is om de eerste verdieping van het grenshospitium te Simpson Bay 
geschikt te maken voor tijdelijk verblijf van gedetineerden die door de renovatie 
moeten verhuizen. Die verbouwing zou rond 1 maart 2013 gereed moeten zijn. De 
commissie betreurt het dat er weer verbouwd moet worden met alle risico's van 
vertraging. Het is echter de keuze van de minister. De commissie waarschuwt er 

uitdrukkelijk voor dat deze celruimte niet weer volloopt met “reguliere” gedetineerden 
en heeft hierover indringend met de minister en de advocaat-generaal over 
gesproken. Bij de volgende rapportage wenst de commissie expliciet te lezen in welk 

stadium de verbouwing van de eerste verdieping verkeert. De commissie dringt er bij 
de minister van justitie op aan dit onderwerp zeer hoge prioriteit te geven. 

Personele situatie en overige activiteiten uit het plan van aanpak 

Zoals in vorige rapportages reeds opgemerkt blijft de personele situatie in de 

gevangenis zorgelijk. De gevangenis heeft op dit moment meer mensen in dienst 
dan op 10-10-10 maar omdat nu het Grenshospitium en de politiecellen ook onder 
het gezag van de gevangenisdirecteur vallen is de werkbelasting voor het personeel 
nog steeds erg hoog. Weliswaar zullen naar verwachting per 1 december 2012 13 
personen als BavPol (buitengewoon ambtenaar van politie) in dienst treden of reeds 

getreden zijn, de behoefte aan gekwalificeerd personeel blijft bestaan. 
De functie van Hoofd Bedrijfsvoering is nog immer niet ingevuld en de commissie 
kreeg geen duidelijkheid over wanneer dat dan wel het geval zou zijn. 

jeugdigen . 
Positief is dat er, ondanks de moeilijke situatie waarin het gevang verkeert, gewerkt 
wordt aan het afzonderlijke detineren van jeugdigen. De commissie zal bij het 
volgende werkbezoek ter plaatse die detentievoorziening in ogenschouw nemen. 

De commissie dringt er bij de minister van justitie krachtig op aan zo spoedig 
mogelijk het formatieplan, de organisatiestructuur, het functieboek en de 
rechtspositieregeling voor de gevangenis vast te stellen, zodat tot implementatie kan 

worden overgegaan.



C. De Landsrecherche 

Opbouw 
De opbouw van de landsrecherche vordert gestaag. De sterkte zal na afronding van 
de op dit moment lopende werving van drie rechercheurs op 13 personen liggen. 
Ook met de aanbesteding voor de procesbeschrijvingen en het ontwikkelingstraject 
voor het personeel zijn goede vorderingen gemaakt. De nieuwe huisvesting is nu 
duidelijk in zicht, de huurovereenkomst is getekend en binnen enkele weken zal het 
pand kunnen worden betrokken. Meubilair daarvoor is reeds aangeschaft; de 
inrichting van de definitieve werkplekken moet nog volledig afgerond worden. 

Mandaat AG 
Eerder schreef de commissie over de aansturing van de landsrecherche door de 
procureur-generaal. Nu er op Sint Maarten een advocaat-generaal is aangesteld ligt 
het voor de hand dat het eerste aanspreekpunt voor de landsrecherche de AG is en 
bijvoorbeeld onderzoeksopdrachten ook via hem lopen. Daarover heeft de 
commissie eerder dit jaar uitvoerig met de PG gesproken om een duidelijk mandaat 
op dat punt aan de AG te verstrekken. Voor het functioneren van de landsrecherche 
op Sint Maarten is dat van groot belang. De commissie constateert echter dat een 
schriftelijk mandaat wat tot de bevoegdheden van de AG behoort, nadat vier 
maanden zijn, verstreken nog niet tot stand is gekomen. De commissie zal zich 
daarom schriftelijk wenden tot de PG met het dringende verzoek hieraan spoedig 

uitvoering te geven. 

Functieboek en Lbham (Landsbesluit houdende algemene maatregelen) 
Ook voor de landsrecherche geldt dat het vaststellen van het functieboek grote 
prioriteit dient te hebben evenals het vaststellen van de Lbham Landsrecherche Sint 

Maarten. 
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D. Burgerzaken 

De afdeling Burgerzaken (Census office) heeft een groot deel van haar plan van 
aanpak uitgevoerd of in uitvoering. Activiteiten die tog lopen zijn : 

- Het opschonen van de basisadministratie. 
- Opleidingen en training on the job. 
- Verbeteren werkprocedures. 
- Beveiliging databestanden en archivering. 

Voor het uitvoeren van deze activiteiten is een extern bureau ingeschakeld. 

Met dat externe bureau is een conflict ontstaan over de uitvoering waardoor er nu 
ongeveer zes maanden vertraging is ontstaan. De commissie heeft daarover met de 
minister-president, tevens minister van AZ, verantwoordelijk voor de afdeling, 

gesproken en aangedrongen op meer informatie over de activiteiten die tot oplossing 
van het conflict met de opdrachtnemer moet leiden. Met instemming van de minister 

van AZ heeft de commissie uitvoerig met BAK (Binnenlandse Zaken en 
Koninkrijksrelaties van Algemene Zaken Sint Maarten), als opdrachtgever, 
gesproken. Kort gezegd heeft de commissie uit dat gesprek de overtuiging gekregen 

dat met de opdrachtnemer voortvarend wordt gewerkt aan een oplossing, door zowel 
opdracht als uitvoering te herzien en daarover nieuwe en goede afspraken te maken. 
Dit proces is in een gevorderd stadium en binnen korte tijd kan de uitvoering langs 

de lijnen van de nieuwe afspraken worden hervat. Afgesproken is dat de commissie 
dit traject zal blijven volgen en ook tussentijds op de hoogte zal worden gesteld van 
de nieuwe afspraken met de opdrachtnemer. 
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E. Afdeling Juridische Zaken en Wetgeving 

Het plan van aanpak van de Afdeling Juridische Zaken en Wetgeving (JZ&W) 

bestaat primair uit het creëren van voldoende juridiëche- en wetgevingscapaciteit. 
De formatie van de afdeling (17 fte) is in 2010 vastgelegd in een formatieplan. Het 
takenpakket van de afdeling is vastgelegd in de ‘Landsverordening inrichting en 
organisatie landsoverheid’ en het ‘Organisatiebesluit ministerie van Algemene 
Zaken’. 

In de afgelopen verslagperiode is de sterkte van de afdeling door het aantrekken van 
twee juristen gebracht op 10 fte. De werving blijft een doorlopend onderwerp wat 
aandacht vereist. Vooral de continuïteit van de bezetting op termijn, zeven 
contracten lopen af in 2014, maakt het noodzakelijk hieraan in het komende jaar veel 
aandacht te besteden. De commissie heeft de overtuiging gekregen dat het 

diensthoofd zich daarvan zeer wel bewust is. 

De afdeling is actief in het organiseren van interdepartementaal overleg en houdt 
regelmatig een zogenaamd Juridisch Platform, dat druk wordt bezocht door juristen 
uit de overheidsdienst. De commissie vindt dat een goed initiatief en suggereert dat 
uit te breiden met juristen van bijvoorbeeld Openbaar Ministerie, advocatuur en 
notariaat. 

Het project waarbij de Nederlands-Antilliaanse wetgeving wordt omgezet in 
landswetgeving voor Sint Maarten (project Geldende Teksten) heeft weliswaar enige 
vertraging opgelopen, doch verloopt, zeker gezien de omvang van het werk dat 
daarmee gepaard gaat, goed. Eind november zal het laatste landsbesluit (de 
achtste) zijn afgerond door de afdeling. Al met al is dan een grote prestatie geleverd 
in 2012. 

De centrale wetgevingsfunctie van afdeling JZ&W blijft voor de commissie een 
belangrijk punt. De commissie heeft geconstateerd dat alle wetgevingsvoorstellen, 
voordat zij worden geagendeerd in de ministerraad, de afdeling JZ&W ter visie 
passeren. Ook het eerdergenoemde Juridisch Platform kan de wetgevingsfunctie 
van de afdeling versterken. De afdeling doet er zelf veel aan zich als kenniscentrum 
voor wetgeving en als juridisch adviseur op te stellen, zo is de stellige indruk van de 
commissie. 
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F. Ministerie van Volkshuisvesting, Ruimtelijke’Ordening, Milieu en 
Infrastructuur (VROMI) 

Het verbeterplan van het ministerie van VROMI wordt gestaag uitgevoerd. De 
werving en training van personeel wordt ter hand genomen en is succesvol. De 
versterking van de inspectie, die volgens het nieuwe organisatiemodel werkt, wordt 
volgens plan uitgevoerd. 

Zorgelijk blijft nog de behandeling van oude bouwvergunning aanvragen. Er is al 
hard gewerkt om de achterstand in te lopen en ervoor te zorgen dat er geen nieuwe 
achterstand ontstaat, maar het aantal nog te behandelen oude aanvragen neemt 
onvoldoende snel af en de dreiging dat er niet afgehandelde aanvragen van 2011 en 
2012 overblijven is aanwezig. De commissie beseft dat het lastig is om naast de 
behandeling van actuele vergunningaanvragen ook achterstanden, die vaak 

bewerkelijk zijn, (snel) in te lopen. De commissie besprak dit onderwerp daarom met 
de minister van VROMI en de SG. De minister heeft aangekondigd dat hij op korte 
termijn extra capaciteit, in de vorm van een project, zal inzetten om de achterstand 
volledig af te handelen. De commissie ontvangt daarover graag in de volgende 
rapportage de stand van zaken. 

De commissie realiseert zich dat het oplossen van het probleem van de 
zogenaamde bovenformatieven zeer lastig is. Uit de rapportage leest de commissie 

dat er uiteindelijk aan nog vijf zaken wordt gewerkt; als ook deze zaken tot een goed 
einde worden gebracht is een prima prestatie geleverd. De commissie vindt het zeer 
positief dat dit de doorlopende aandacht van de dienstleiding heeft en daarover goed 
gerapporteerd wordt. 

Ook zeer positief is dat het ministerie van VROMI met een ministerieplan VROMI 

2012-2014 is gekomen dat inmiddels door de minister van VROM is vastgesteld. 
Het plan is als bijlage bij de uitvoeringsrapportage van de minister gevoegd. 

Op het gebied van wet- en regelgeving zijn in het derde kwartaal geen concrete 
resultaten geboekt. Wat nog gedaan moet worden is 1) afronding van de 
Landsverordening VROMI en 2) opstellen van Landsbesluiten Houdende Algemene 
Maatregelen (LBHAM) voor o.a. de diensten inspectie en vergunningen. Gelet op het 
belang van - in de eerste plaats - de Landsverordening blijft de commissie er op aan 
dringen hier vaart achter te zetten. 
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Overzicht van aanbevelingen en adviezen 

1. De commissie adviseert het onderwerp vande verplaatsing van 30 
gedetineerden, noodzakelijk om de renovatie te kunnen starten, op de agenda 
van het ministerieel overleg te plaatsen. 

2. De commissie adviseert bestuurlijke druk te zetten op het uitvoeren van de 
bekabelingswerkzaamheden voor de info desk van de politie. 

3. De commissie adviseert het ministerieel overleg bij de minister van justitie 
onder de aandacht te brengen dat nieuw beleidsinitiatieven niet ten koste 
mogen gaan van de uitvoering van de plannen van aanpak zoals deze tijdens 
de RTC in september 2010 zijn bekrachtigd. 

4. Onderwerpen uit eerdere rapportages die nog aandacht behoeven zijn: 
a. Waar mogelijk een ruimer financieel mandaat voor diensthoofden. 
b. Bestuurlijke afspraken maken over gegevensuitwisseling c.q. koppeling 

van bestanden van de afdeling Burgerzaken met die van andere 

overheidsdiensten als het ministerie van Arbeidszaken 
(werkvergunningen) en Justitie/NTO (verblijfsvergunningen). 

c. Afronden van het landsbesluit voor de Landsrecherche en tevens van 

de samenwerkingsrelatie met zusterdiensten in een convenant (hierbij 
is ook een rol weggelegd voor de PG) 

d. Afronding en vaststelling van de (concept) Landsverordening voor 
VROM. 

e. Zo spoedig mogelijk afhandelen van oude aanvragen voor 
vergunningen (VROMI periode 2006 — 2010). 
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